



Ivy

EN Ivy is a felt-made sculptural lighting fixture, functioning as a luminaire, a sound-absorbing element, and a piece of art within the office. The Ivy Bloom design follows trends in the world of lighting and modern office architecture, where more and more functionalities are combined into one solution: give professional light, absorb noise, and bring more character into your office. The result is an interior's more uniform and integrated look and feels. The Bloom Collection was designed in cooperation with Anna Spakowska.

DE Ivy ist eine aus Filz gefertigte skulpturale Leuchte, die als Beleuchtung, schallabsorbierendes Element und Kunstwerk im Büro fungiert. Das Design von Ivy Bloom folgt Trends in der Welt der Beleuchtung und der modernen Büroarchitektur, wo immer mehr Funktionalitäten in einer Lösung kombiniert werden: professionelles Licht spenden, Lärm dämpfen und Ihrem Büro mehr Charakter verleihen. Das Ergebnis ist ein einheitlicherer und integrierterer Look und Haptik eines Interieurs. Die Bloom Collection wurde in Zusammenarbeit mit Anna Spakowska entworfen.

Quickinfo

size	Ivy M Ivy L	■ 01 ■ 02	Ivy XL	■ 03
luminaire size	M Ø 800x350 L Ø 1000x420		XL Ø 1200x450	
light source size	Ø 140		Ø 300	
system power	↕15W standard ↕23W high		↕8W	
luminous flux	↕1077lm / ↕1508lm		↕1050lm	
UGR	<19		-	
CRI	>90		>80	
color consistency	SDCM 3		SDCM 5	
light distribution - down	40°		150°	

Technical information



luminous efficiency	74lm/W	
electrical control	ON/OFF	▲ 9
	DALI (size M/L)	▲ 8
color temperature	3000K	● 3
	4000K	● 4
	on request: TUNABLE WHITE	● 9
luminaire color	black 9005	◆ 01
	white 9010	◆ 02
reflector color	black 9005	* 01
	white 9010	* 02
	silver	* 04
	gold	* 05
fabric color	Flexxica wool felt color palette FWxxxx - choose color from page 234	◆ FWxxxx

Create my unique code!

2126 - ■ - 2 - ▲ - ● - ◆ - * - 2 - ◆

Example

Ivy
↑
2126 - 02 - 2 - 8 - 4 - 01 - 01 - 2 - FW2318
↓
size M DALI luminaire black 9005 pendant
↑ ↑ ↑ ↑
standard power 4000K reflector black 9005 Flexxica wool felt color 2318

